

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 03/02-2025 kl 18:30

Lokation: NS Klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Morten skriver nyhed om at slæbested er lukket til OK jollestævne 24/25 maj
OK
 - b. @Kurt laver afregningslister til øl og vand -
Kommer snart
 - c. Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris -
kommer snart
 - d. @Morten og @Kurt - Opsætte nogle ryd op efter dig selv opslag.
OK
 - e. @Kurt finder nogle flere pant-beholder -
Gentages
 - f. Mere styring på budgetter i udvalg. @Peter og @Jens tager fat i udvalgene.
Jens har kigget på det
 - g. @Morten laver invitation til visionsaften - se mail 15/11 fra Peter. @Peter kommer med en dato
OK
 - h. @Alle - Er der nogen der udtræder af bestyrelsen - meld gerne i god tid til Peter.
 - i. @Peter giver besked om, at Peter Bang han kan finde datoer i kalenderen til events- OK
 - j. @Peter melder ud til udvalg at bestyrelsen gerne vil vide når der søges penge- OK
 - k. @Morten laver en kladde til retningslinier
OK
 - l. @Peter får fat i specifikationer på Nibe Avis foreningssider - hvordan får vi noget på og hvilke
datoer det bliver bragt
OK
3. Nyt fra formanden
 - a. Fællesmøde med andre foreninger
 - i. Det gik godt og var meget brugbart - det skal gentages
Ift Aalborg kommune og kontrakt med pælene. Der er kommet en ny kontakt og han
lover at sende en ny kontrakt.
 - b. DS Bæredygtighedsudvalg - fonde der kan søges. (Se mail fra Peter 13/1 kl 11:01)
 - c. Generalforsamling / bestyrelse
 - i. Generalforsamling 24. marts (indkaldes senest mandag 3. marts)
 - ii. Dagsorden: **Generalforsamling 2025**
Indkaldelse: I sejlrenden, ved ophæng, mail til alle
Spisning: Ja, vi spiser måske kl 18 og holder møde kl 19
Dirigent: Carsten Borup - @Kurt tager fat i ham
Beretning: Morten indsamler til en fælles powerpoint
 - d. Husejerforeningen - generalforsamling.
Vi skal have styr på om vi får nok for vores penge. Vi har brug for at få udspecificeret
udgifterne ift refundering fra kommunen.
Forsikring og Udvendig vedligehold - på klubbens hus.
 - e. Øl-kassen
 - i. Vi skal have lås på og seddel op
4. Kasserer / Økonomi
 - a. Budget for 2025
 - i. Jens gennemgik budget for 2025
 - b. Hvilke kontingenter har vi og hvordan melder vi folk til og fra
5. Driftsudvalg
 - a. Fyret kommer med sjove beskeder - vi skal checke om det skal have serviceeftersyn.
6. Ungdomsudvalg

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

7. Sejladsudvalg
 - a. Fjordcup kommer op at køre
8. Sejlerskole
 - a. Aftale med havnen om sejlerskole - det er en god ide
 - b. Havnemanøvre kursus - Mogens Holm vil godt være underviser
 - c. Prøver i regi af D.S. ophører!
 - i. Teori er ok endnu
 - ii. Vores sensor har meldt sig ind i en anden organisation, og så kører det videre. Det kommer til at koste et ekstra fee for at gå til eksamen.
9. PR / Kommunikation / Hjemmeside
 - a. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider
 - i. Uge 8 (Deadline 14. februar) - Anders Bang
 - ii. Uge 11 (Deadline 7. marts) - Reminder om generalforsamling
 - b. Nyhedsbrev
 - i. Der er ikke umiddelbart noget
10. Evt
 - a. Næste møde 10. marts. Jens sørger for mad ?

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Kurt laver afregningslister til øl og vand samt Hængelås til skabet i værkstedet og afregningsliste til hvert udvalg inkl qr kode og pris

@Kurt finder nogle flere pant-beholdere

@Kurt og @Per Snakker med Svend og Kim om de kan være sammen om en IB og vi så giver en IB til bådsammenslutningen

@Alle - vi mangler et bestyrelsesmedlem og en suppleant - forhør omkring

@Morten spørger ind til regnskab i husejerforeningen - forsikring og udvendig vedligehold

@Morten skriver samarbejds møde med andre foreninger i årshjulet.

@Per tager fat i Emilie ift opslag om hvad får du får dit kontingent

@Kurt taget fat i Carsten Borup om han vil være dirigent til gen. forsamling

@Morten laver en powerpoint til gen. forsamling med punkter for alle udvalg til beretning

@Morten laver indkaldelse til gen. forsamling - husk at checke i forhold til indkomne forslag.

@Kurt - vi skal checke om det skal have serviceeftersyn af varmepumpe

@Jens sørger for mad - Næste møde 10. marts.